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Zápis z 16.(mimořádného) zasedání  

Akademického senátu VŠTE ze dne 24 . 3. 2009 
 
 
Přítomni:    
Ing. Petra Bednářová, Ph.D.,  Ing. Zdeněk Raab, RNDr. Jana  Krejsová, Mgr. Věra Kurcová,                     
Ing. Ludmila Opekarová,  Ph.D., Mgr. Bc. Bronislava Šimsová, Lenka Dvořáková, Eva Pšikalová, 
Vojtěch Stehel, Michal Štěrba 
 
Nepřítomni:   
Mgr. Jitka Ryndová 
 
Hosté:   
prof. Ing. Jan Váchal, CSc., Ing. Marek Vochozka, MBA., Ph.D., Ing. Petr Mulač, Mgr. Lenka 
Hrušková, Ph.D. 
 
Zasedání Akademického senátu se zúčastnilo 10 členů. Akademický senát VŠTE byl 
usnášeníschopný. Zasedání Akademického senátu VŠTE vedla Ing. Petra Bednářová, Ph.D., zápis 
provedla Jaroslava Navrátilová. 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání 
2. Výroční zpráva o činnosti AS VŠTE za rok 2008 
3. Volba osoby pověřené k řízení VŠTE České Budějovice pro přechodné období 
4. Různé 

 
Program byl schválen všemi přítomnými členy AS VŠTE. 
 
 
Zápis z jednání: 
 
ad 1.)  Kontrola zápisu z minulého zasedání 
 
Vojtěch Stehel 
Požádal o revizi zápisu a rozšíření bodu 4 - Různé o písm. d) v následujícím znění. 
 
d) Zpráva o činnosti Studentské komory Akademického senátu VŠTE 
 
Mezi zasedáními AS VŠTE proběhlo několik jednání Studentské komory AS VŠTE: 

 
1) u hejtmana Jihočeského kraje Mgr. Jiřího Zimoly, za přítomnosti radní RNDr. Jany Krejsové; 

zde jsme vyjádřili představitelům Jihočeského kraje důvody našich dřívějších rozhodnutí, aby 
mohl kraj v případě potřeby zaujmout k situaci na škole objektivnější stanovisko. 
 



2) se statutárním zástupcem prof. Ing. Janem Váchalem, CSc.; o toto jednání jsme požádali 
z důvodů stále se opakujících problémů. Studentská komora AS VŠTE na tomto jednání také 
přijala vlastní usnesení, která zveřejní.  

 
 
Dále byla Studentská komora AS VŠTE oslovena aby v součinnosti s vedením pomohla rozřešit 
některé spory na kolejích VŠTE. Na základě této výzvy Studentská komora AS VŠTE nominovala do 
kolejní komise tyto studenty: 
 

František Janec – ubytovaný na kolejích, jež není členem AS VŠTE (externí poradce) 
Lenka Dvořáková – neubytovaná na kolejích, členka AS VŠTE 
Vojtěch Stehel – ubytovaný na kolejích a zároveň členem AS VŠTE 
 

První zasedání této komise je plánované na 19. 3. 2009 od 12:15. V rámci zasedání komise bude 
proveden i zápis, který bude předložen pro informovanost AS VŠTE. 
 
Návrh usnesení: AS VŠTE schvaluje zápis z 15. (mimořádného) zasedání AS VŠTE ze dne 16. 3. 
2009 v revidované a doplněné podobě. 
 
Hlasování: 
PRO:  10 
PROTI:  0 
ZDRŽEL SE: 0 
 
Usnesení: 
AS VŠTE schvaluje zápis z 15. (mimořádného) zasedání AS VŠTE ze dne 16. 3. 2009 
v revidované a doplněné podobě. 
 
Bude určena nová tajemnice (studentka), která bude provádět zápisy ze zasedání AS VŠTE za  úplatu. 
Připravit jednotný vzor zápisů - vypracuje Mgr. Šimsová. 
 
 
ad 2.)  Výroční zpráva AS VŠTE za rok 2008 
 
Ing. Petra Bednářová, Ph.D. 
Předložila návrh výroční zprávy AS VŠTE za rok 2008 ke schválení. 
 
Hlasování: 
PRO:  10 
PROTI:  0 
ZDRŽEL SE: 0 
 
Usnesení:  
AS VŠTE schválil Výroční zprávu AS VŠTE za rok 2008.  Po jazykové korektuře bude 
zveřejněna. 
 
 
 
ad 3.)  Volba osoby pověřené k řízení VŠTE pro přechodné období 

 
MŠMT zaregistrovalo Volební a jednací řád AS VŠTE.  
 
Návrh složení volební a mandátové komise:  RNDr. Krejsová, Ing. Opekarová, Lenka Dvořáková.  
 
 



Hlasování: 
PRO:  7 
PROTI:  0 
ZDRŽEL SE: 3 
 
Usnesení: 
AS VŠTE schvaluje volební a mandátovou komisi ve složení RNDr. Jana Krejsová, Ing. Ludmila 
Opekarová, Ph.D., Lenka Dvořáková.   
 
Volební a mandátová komise si zvolila předsedkyni – RNDr. Jana Krejsová. 
 
 
Jako jediný kandidát byl navržen pan Ing. Marek Vochozka, MBA., Ph.D. Návrhy kandidáta byly 
odevzdány v souladu s vyhlášenými podmínkami Katedrou cizích jazyků, ekonomiky a financí, 
stavební a řízení. Návrhy přečetla Ing. L. Opekarová, Ph.D. 
Kandidát Ing. Marek Vochozka, MBA., Ph.D. seznámil AS VŠTE s návrhem řízení VŠTE 
v přechodném období. 
 
Volba pověřené osoby proběhla tajným hlasováním (viz. nezveřejněný zápis volební a mandátové 
komise). 
 
Předsedkyně komise RNDr. Jana Krejsová oznámila výsledky hlasování: 
 
S pověřením Ing. Marka Vochozky, MBA., Ph.D. k výkonu funkcí, které jsou svěřeny rektorovi, 
především funkci statutárního zástupce, v přechodném období, tj. v období od odvolání Ing. Bc.               
M. Krejči, CSc. do doby jmenování nového rektora,  
souhlasilo:  10 voličů  
nesouhlasilo:  0   voličů 
zdrželo se:  0   voličů. 
 
Usnesení: 
AS VŠTE schvaluje do funkce osoby pověřené k řízení VŠTE Ing. Marka Vochozku, MBA, 
Ph.D. 
 
 
ad 4.)  Různé 
 
Ing. P. Bednářová, Ph.D.  
Seznámila členy AS VŠTE s informací od RNDr. V. Kostky o povinném vyšetření studentů (cizích 
státních příslušníků) v nemocnici – prohlídky budou probíhat vždy v úterý 4 studenti. 
 
Vojtěch Stehel 
Informoval členy AS VŠTE o  registraci Studentské unie u Ministerstvu vnitra ČR. 
 
Ing. P. Bednářová, Ph.D.  
Informovala o odvolání prof. Ing. J. Váchala, CSc. z funkce statutárního zástupce. Prof. Váchal nezná 
důvodu svého odvolání, studentům se nelíbí forma, kterou bylo toto odvolání doručeno (mailem). 
RNDr. Krejsová to považuje za chybu v komunikaci, poděkovala prof. Ing. J. Váchalovi, CSc. za 
dosavadní činnost. 
 
 
 
 
 
 



Zapsala: Jaroslava Navrátilová 
 
V Českých Budějovicích dne 25. 3. 2009 
 
 
 
 
Ověřil(a):   Ing. P. Bednářová, Ph.D., v.r. 
 
 
    Eva Pšikalová, v.r. 
 


